



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 13

30 May 2023

Dear Parents/Guardians,

**The 2nd Principal's Meeting with Parents, Yearly Examination After-school Tutorial Classes,
S.1 After-school Revision Support Class, Dropping elective subjects for S5 and
Parent Seminar**

Please be informed of the following matters:

1. The 2nd Principal's Meeting with Parents

The Second Principal's meeting with parents will be jointly hosted by PTA and the school. This meeting will provide an opportunity for parents to discuss any concerns they may have about the students and our school.

Details are as follows:

Date	2 June 2023
Time	16:30 – 17:30
Venue	Room 111 (1/F)
Contents	<ul style="list-style-type: none">• Message from the Principal• A talk on "Tips on preparation skills for exams"• Pre-exam After School Tutorial Classes• Promotion Criteria• "Q & A" session

As a parent/guardian of the school, you are cordially invited to the event.

Please fill in the online reply slip **on/before 1 June 2023**. Paper reply slip should be submitted to the class teacher via your child/ward.

2. Yearly Examination After-school Tutorial Classes (2022/2023)

The Yearly Examination will be conducted from 13 Jun 2023 to 28 Jun 2023. To help them prepare for the examination, students may attend pre-yearly examination after-school tutorial classes organized by the school.

These tutorial classes will be held on 8 Jun 2023 and 9 Jun 2023 conducted by members of the teaching staff. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For the details of the classes, please refer to the attachment.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

Face To Face Lesson Time: 3:45-4:45 p.m.

Subject Department	8 Jun 2023 (Thu)			9 Jun 2023 (Fri)	
Chinese Language	(S4-S5) Rm 404			(S1-S3) Rm 105	
Chinese for NCS students	(S4-S5) Library Zone B			(S1-S3) Library Zone B	
English	(S3) Rm 304			(S1-S2) Rm 101	
Mathematics	(S4-S5) RM 401			(S1-S3) Rm 403	
CS	(S4) Rm 403			(S5) Rm 502	
Life & Society	(S1) Rm 102	(S2) Rm 203	(S3) Rm 403	/	
Chemistry	/			(S4-S5) CHEM	
Biology	/			(S4-S5) BIO	
Physics	(S4-S5) PHY			/	
Integrated Science	/			(S1-S2) IS2	(S3) IS1
BAFS	(S5) Rm 502			(S4) Rm 402	
Economics	(S4-S5) Library Zone D			/	
ICT	(S5) CR			(S4) CR	
Geography	(S1-S3) PSHE			(S4-S5) PSHE	
THS	(S4) Library Zone A			(S5) Library Zone A	
PED (DSE)	(S4) Rm 402	(S5) Rm 503		/	
French	/			(S1) Rm 104	
Urdu	(S5) Rm 504			/	
Chinese History (DSE)	(S1-S3) Library Zone C			(S5) Rm 503	
Advanced Putonghua	(S1) Rm 105			/	
Hindi	/			(S1-S2) Rm 102	

3. S.1 After-school Revision Support Class (Warm reminder)

In order to cultivate students' serious attitude towards studying and preparation for examination, it is compulsory for all S.1 students to attend the two sessions of the After-school Revision Support Class in their home rooms under the supervision of our teaching staff. Details are as follows:

Date: Wednesday, 31 May 2023

Wednesday, 7 June 2023

Time: 3:35 pm- 4:10 pm

Venue: Home rooms of S.1 classes

4. Dropping Elective Subjects for S5 Students

S5 students may apply for a drop of one of their elective subjects. The application form/parent letter should be submitted to the principal via the class teacher on or before **5 July 2023**. The results will be released on **12 July 2023**. The application form can be obtained from Ms. Lam Ngai Ling. For any enquiries, please approach Ms. Lam Ngai Ling.

5. Parent Seminar

IT in Education Section of EDB, Hong Kong Education City and Committee on Home-School Co-operation will co-organise **'Joyful Net Surfing with e-Generation' Parent Seminar (4): Beware of Internet Pitfalls and Practical Eye Care Tips for e-Learning**. The seminar will be held on 3 June 2023 from 11:00 am to 12:30 pm in webinar mode. **Cantonese and English sessions will be arranged.** Registration is now open (application deadline: 3 June 2023 11:00 am). A registered social worker will explain current online dating trends among young people, as well as common online dating pitfalls such as naked chat blackmailing and scams. She will also share tips on how to communicate with children about cyber issues and provide advice on handling related crisis. A university ophthalmologist will enrich parents' eye care knowledge so that they can assist their children in protecting their visual. Parents are cordially invited to join the seminar. For details, please refer to the website (<https://www.hkedcity.net/eventcalendar/event.php?id=645320240646123f4e72e1bc>).

For enquiries, please contact HKEdCity at 2624 1000 or email to info@hkedcity.net.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二二至二零二三年度

第十三號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2023年5月30日

1. 第二次「校長與家長交流會」

本年度第二次「校長與家長交流會」將於2023年6月2日(星期五)舉行。是次活動是由本校及家長教師會聯合舉辦，目的是加強學校與家長的聯繫及溝通，讓家長有機會跟老師討論學生的學習情況。

第二次「校長與家長交流會」的詳情，臚列如下：

日期	2023年6月2日
時間	下午 4:30至5:30
地點	111 室 (1樓)
內容	<ul style="list-style-type: none">• 校長的話• 講座：學生如何準備考試• 課後補習班• 升班條件• 問答環節

期望各位家長能鼎力支持，撥冗出席是項活動。

請於 **2023年6月1日或之前**填妥網上回條或紙本回條，紙本回條請交給班主任。

2. 「學年考試前課後研習班」(2022-2023)

本學年下學期考試將於2023年6月13日至28日舉行，是次研習班旨在增強同學的學習能力及學科知識，為學年考試打好基礎。

「學年考試前課後研習班」將於2023年6月8日和9日進行，研習班由本校老師指導，歡迎貴子女參加，以鼓勵他們努力溫習，準備考試。

3. 中一課後溫習支援班 (溫馨提示)

為培養學生認真的學習態度，並鼓勵他們努力溫習準備考試，所有中一學生須參加兩堂由本校老師教授的課後溫習支援班，詳情如下：

日期：2023 年 5 月 31 日(星期三)

2023 年 6 月 7 日(星期三)

時間：下午 3 時 35 分至 4 時 10 分

地點：中一各班所屬班房

4. 申請退修選修科(中五學生)

有意申請退修其中一科選修科的中五同學，可於二零二三年七月五日將申請表或家長信透過班主任交給校長，結果會於二零二三年七月十二日通知學生。申請人可向林毅玲老師獲取申請表，如有任何查詢，歡迎聯絡林毅玲老師。

5. 家長講座

由教育局資訊科技教育組、香港教育城及家庭與學校合作事宜委員會合辦的「e 世代 • 網樂行」家長講座(四)：提防網絡陷阱及電子學習護眼秘笈將於 2023 年 6 月 3 日(星期六)上午 11 時至下午 12 時 30 分以網上研討會形式進行，是次講座分為粵語場次及英語場次，現已接受報名(截止報名日期：2023 年 6 月 3 日上午 11 時正)。講座將由註冊社工講解現時年輕人網上交友趨勢和裸聊勒索等常見的網上交友陷阱，分享與子女共同探討網絡議題的心得，並提供處理網絡危機的建議，以及由眼科專家向家長講解護眼知識，以協助子女保護視力，歡迎家長出席。有關詳情，請瀏覽網址

(<https://www.hkedcity.net/eventcalendar/event.php?id=645320240646123f4e72e1bc>)。

如有查詢，請致電 2624 1000 或電郵至 info@hkedcity.net 與香港教育城聯絡。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。

REPLY SLIP

The 2nd Principal's Meeting with Parents

To: Principal & PTA Chairperson

Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I am informed of the details of the 2nd Principal's Meeting with Parents and have noted the contents therein.

* Yes, I would join the meeting with the Principal.

* No, I am not able to join the meeting with the Principal.



Parent's / Guardian's Name: _____ Signature: _____

Contact Phone No: _____

Student's Name: _____ Class: _____ Class No: _____

*Please tick as appropriate.

Class teachers, please return the Reply Slip along with the class list to the teacher i/c DL **on/before 1st June 2023.**

回條

第二次「校長與家長交流會」

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

校長及家長教師會主席：

本人已知悉第二次「校長與家長交流會」事宜，有關回應如下：

* 本人將會出席「校長與家長交流會」

* 本人未能出席「校長與家長交流會」



家長／監護人簽署：_____

家長／監護人姓名：_____ 聯絡電話：_____

學生姓名：_____ 學生班別及學號： _____ ()

*請在適當方格內填上「✓」號。

煩請班主任收集有關回條並附上班別名單於**6月1日或之前**一併交給鄧凌老師